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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JAMU 

dne 11. 1. 2021 

 

 

Přítomni: 
doc. Mgr. Roman Novozámský (předseda AS JAMU), MgA. Lucie Abou (místopředsedkyně AS JAMU), 
Prof. PhDr. Veronika Broulíková, prof. PhDr. Václav Cejpek, BcA. Stanislav Čaban, MgA. BcA. et BcA. 
Martin Hroch, Ph.D., prof. MgA. Jan Jiraský, Ph.D., MBA, Katarína Kandriková, doc. Ing. MgA. Lucie Pešl 
Šilerová, Ph.D., Mgr. Petr Svozílek, BcA. Filip Urban, MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D. 
 
Omluveni: - 
 
Přítomní hosté: 
prof. Mgr. Per Oslzlý (rektor JAMU), JUDr. Lenka Valová (kvestorka JAMU), doc. Mgr. Petr Francán (děkan 
DF) 
 
Program: 
       
1. Zahájení 
2. Nominace zástupců JAMU do RVŠ 
3. Různé 
 
1. Zahájení 
Předseda AS JAMU doc. Mgr. Roman Novozámský zahájil on-line zasedání AS JAMU a přivítal přítomné 
senátory a hosty. Přítomno bylo všech dvanáct senátorů. Předseda konstatoval, že zasedání AS JAMU 
bylo svoláno podle všech náležitostí a v souladu s Jednacím řádem AS JAMU a prohlásil senát za 
usnášeníschopný. Zápis vyhotoví místopředsedkyně AS JAMU. 
 
 
2. Nominace zástupců JAMU do Rady vysokých škol 
AS JAMU projednal nominace zástupců JAMU do Rady vysokých škol. Všichni nominovaní se svou 
nominací souhlasí. Zástupci jsou nominováni na tříleté období. 
 

• Za JAMU byla nominována JUDr. Lenka Valová (pedagožka Ateliéru divadelní produkce a 
jevištní technologie) jako členka Předsednictva RVŠ a delegátka do Sněmu a byla doporučena 
pro funkci členky Pracovní komise ekonomické. 

• Za JAMU byl dále nominován doc. Mgr. Roman Novozámský (Předseda AS) jako delegát do 
Sněmu RVŠ. 

• Za Divadelní fakultu byla navržena doc. MgA. Blanka Chládková jako delegátka do Sněmu, 
jmenovanou fakulta doporučuje pro funkci členky Pracovní komise pro strategie a rozvoj ve 
vysokém školství a Pracovní komise pro umělecké vysoké školy.  

• Za Hudební fakultu byla nomiována doc. Ing. MgA. Lucie Pešl Šilerová, Ph.D. jako delegátka do 
Sněmu, jmenovanou fakulta doporučuje pro funkci členky Pracovní komise pro vnější a 
zahraniční styky a Pracovní komise pro umělecké vysoké školy. 

• Za studenty byly do Studentské komory RVŠ nominovány MgA. Mgr. Anna Soldánová, 
studentka 3. ročníku doktorského studia DF JAMU, jako náhradnice studentka 3. ročníku 
Hudebního manažerství Katarína Kandriková. 

 
Návrh nominace zástupců JAMU do Rady vysokých škol byl schválen všemi přítomnými členy senátu. 
AS JAMU deleguje podle § 92 odst. 1 písm. a) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách v souladu 
s čl. IV. odst. 1 Statutu Rady vysokých škol výše uvedené akademické pracovníky a studentky jako 
zástupce do Rady vysokých škol na funkční období 2021 – 2023. 
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Hlasovalo pro: 12 
Hlasovalo proti: 0 
 
3. Různé 
Příprava návrhu změny Jednacího řádu AS JAMU 
Předseda AS JAMU informoval, že probíhá příprava návrhu změny Jednacího řádu AS JAMU. 
 
Strategický záměr JAMU 
Rektor JAMU informoval, že výslednou podobu Strategického záměru JAMU obdrží AS JAMU do 15. 2. 
2021. Strategický záměr by měl AS JAMU projednat a schválit na svém zasedání koncem února, na 
začátku března bude Strategický záměr projednávat Správní rada JAMU. 
 
Očkování pedagogů JAMU proti Covid-19 
Rektor informoval, že očkovaní pedagogických pracovníků proti Covid-19 bude probíhat v souladu se 
strategií Ministerstva zdravotnictví ČR. Po 15. 1. 2021 rizikové skupiny, pracovníci v rizikových 
zaměstnáních (lékaři, zdr. personál). Od 1. 2. 2021 mají možnost nechat se očkovat všichni občané, ale 
VŠ pedagogové by z hlediska zaměstnání měli mít „výhodu“ (spadají do kategorie pedagogických 
pracovníků). Toto téma bylo diskutováno na České konferenci rektorů, která doporučuje pedagogům 
nad 80 let využít možnosti nechat se očkovat ihned po 15. 1. 2021. Rektor JAMU vyslovil podporu 
očkování a doufá, že o něj bude ze strany pedagogů zájem.   
 
Předseda ukončil zasedání senátu, poděkoval hostům a senátorům účast. 
 
 
V Brně dne 11. 1. 2021 
 
Zapsala: MgA. Lucie Abou 

Verifikoval: doc. Mgr. Roman Novozámský 
 
 
 


